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ذوبآهنروندپرفرازونشـــیبیرادرهمهاین

سالهاپشتسرگذاشتهوهیچگاهازلحاظ

فنیوکســـبنتایجدراینتیمشاهدثبات

نبودهایمواینموضوعدقیقابرعکسفضای

حاکمبرمدیریتاینتیمبهشـــمارمیرود،

جاییکهسعیدآذری،مدیرمقتدروخوشفکر

اصفهانیسالهاســـتبرصندلیریاســـت

سبزقباهاتکیهزدهاست.البتهکارشناسان

ذوبآهـــنراتیمنیمفصـــلدوممینامندو

هیچبعیدنیستاینتیمباحضورکادرفنی

جدیدشوبهویژهیکمربیمانندمنصوریان

دوبارهدرنیمفصلدوماوجگرفتهوداســـتان

ســـالهایقبلراتکرارکند.درهمینزمینه

والبتهدرخصوصســـایرمســـائلمربوطبه

ذوبآهندرنیمفصلاوللیگبرترازجمله

برکنارینمازی،انتخابمنصوریانوســـایر

مسائلدیگردر»فرهیختگان«گفتوگویی

راباســـعیدآذریترتیـــبدادیمکهمتنآنرا

میخوانید.

 

ابتدادربارهروندذوبآهنصحبتکنید.البته

بعدازحضورمنصوریانشایدکسبیکامتیاز

از3بازیکمیناامیدکنندهبود.

وقتی در 11 بازی رونـــدی را طی می کنید که با 

چالش های زیادی در آن مواجه می شوید، نباید این 

انتظار را داشت که یک شبه معجزه ای اتفاق بیفتد. 

خود ما هم این موضوع را می دانستیم. بنابراین از 

حالا به بعد نهایت تلاش ما این است که از تعطیلات 

پیش رو نهایت استفاده را کرده و به تیم سروسامان 

بدهیم. هنوز یـــک بازی دیگر تا نیم فصل داریم، 

هرچند این دیدار هم که مقابل نفت مسجدسلیمان 

برگزار می شـــود، دیدار سختی خواهد بود. البته 

درمجموع در لیگ برتر بازی آسانی وجود ندارد و 

همه دیدارها دشوار است. 

یکبازیکمموقعیتهمجلویپرسپولیس

داشتیدکهبهسودمیزبانتمامشد.

بـــازی مقابل این تیم بـــا توجه به فضای حاکم بر 

پرســـپولیس، یعنی یک فضای غیرتی، رفاقتی و 

مدیریتی در این تیم برگزار شد. ما خودمان اعتقاد 

داشتیم اگر بازیکنان مان تمام تلاش خود را انجام 

دهند بتوانیم با پیروزی از تهران برگردیم، هرچند 

می شـــد به یک امتیاز هم قناعت کنیم. اما از تیم 

ما نباید انتظار داشت که به پرسپولیس در تهران 

چهار گل بزند. در گذشته ما بازی های مهمی را در 

فولادشهر از دست داده و حتی به تیم های قعرنشین 

هم باختـــه بودیم اما آمدن منصوریان این نوید را 

می دهد کـــه بتوانیم با توجه به تعطیلی 50 روزه 

پیش رو بتوانیم یک تیم جدید بسازیم. 

بهنظرمیرسدبعدازخداحافظیرجبزادهو

افتکیفیحدادیفر،ذوبآهندیگراقتدار

گذشتهراندارد!

ذوب آهن سال گذشـــته هم زیاد از وجود این دو 

بازیکن در ترکیب های مختلفی که قلعه نویی در 

زمین قرار می داد، استفاده نمی کرد. البته چینش 

بازیکن و اینکه چه کسی در زمین باشد و چه کسی 

بازی نکند فقط در اختیار کادرفنی قرار دارد. خیلی 

از باشـــگاه های دنیا هم شاید با چنین خلأهایی 

مواجه شـــوند و این موردی نیست که مدیرعامل 

در آن دخل و تصرفی داشته باشد. با این حال دو 

بازیکنی که از آنها نام بردید، بازیکنان بزرگی برای 

مجموعه ما بودند، اما اینکه چه کسی جایگزین آنها 

شود و سایر موارد از این دست در حیطه فنی و در 

چارچوب اختیارات سرمربی قرار دارد. 

بعدازبازیباپرســـپولیس،برانکودرنشست

خبـــریمیگفتشـــایدداوریهابهســـود

ذوبآهناســـتکهمنصوریانازآنهاراضی

است!

در این زمینه نظری نـــدارم. اما در همین بازی با 

پرسپولیس تحلیل های داوری را بخوانید! جایگاه 

من مدیریتی اســـت و جایگاه یک مربی در زمینه 

فنی و خودم را در مقام پاسخگویی به مربیان قرار 

نمی دهم. 

متوجهصحبتشماشدم.ولیایندلیل

نمیشودنسبتبهداوریهامعترض

نباشید!

دو بـــار در این خصوص صحبت کردم و 

باعث شد تا با هرچه پس انداز 

داشـــتم جرایـــم کمیتـــه 

انضباطی را پرداخت کنم. 

حرف هایـــم را زده ام اما 

برایم جالب است چطور 

وقتی با پرســـپولیس 

بـــازی داریم و از کمیته 

داوران می خواهیـــم 

یـــک داور الیـــت برای 

ایـــن دیـــدار انتخـــاب 

کنند، به این درخواســـت 

توجهی نمی کنند. البته 

سیدعلی، داور دیدارمان 

با پرســـپولیس از داوران 

خوش نام است اما همین 

داور خوش نام مقابل پدیده 

در اصفهان تیم ما را بیچاره کرد. 

 

درحالیبهدرخواســـتشماتوجهنکردندکه

گویابادرخواستدوتیمپرسپولیسوسپاهان،

آقایفغانـــیبهعنوانداورایندیدارانتخاب

شد.

نه تنها این دیدار بلکه در بازی قبلی پدیده و سپاهان 

هم داور تغییر کرد! در این بازی ها داور بازی عوض 

می شـــود اما چرا برای ما عوض نمی شود؟ از بس 

درباره داوری حرف زده ام خسته شده ام و پول هایم 

هم تمام شده است. 

فردایبازیهـــمبرانکوگفتهبودمنصوریان

ذوبآهنرابالامیآورد.

نظر لطف شان است!

ولیعدهایهممعتقدندانتخابمنصوریان

برایذوبآهنبهنوعیبازگشتبهعقباست.

دربـــاره تصمیمی که می گیریـــم دیگر صحبت 

نمی کنیم. کمااینکه روزی هم که نمازی را آوردیم، 

به صورت وحشـــتناکی به ما حمله شد و یکی از 

عواملی که باعث شـــد نمازی برکنار شود، همین 

فضاسازی رسانه ای بود که روی یک سری از آدم ها 

تاثیر بدی گذاشـــت. فضاسازی هایی که گفتند 

نمازی آمریکایی هست و سابقه کار در ایران ندارد 

و فردی بی تجربه به شمار می رود و این صحبت ها 

یا تیم در مشتش نیست! اینکه وضعیت نمازی در 

اینجا متزلزل شد، همین فضاسازی های رسانه ای 

بـــود؛ آن هم در شـــبکه های اجتماعی از 

سوی کسانی که خودشان را هوادار 

ذوب آهن می دانستند. البته روزی 

هم کـــه نمـــازی را آوردیم همین 

فضاسازی ها بود و جالب اینکه طی 

یک پدیده اجتماعی، ابتدا یک مربی 

را نقد و ســـپس به وی حمله 

کرده و همین که برکنار شد 

از طریق همین رسانه ها 

او می شود بهترین مربی 

و برکنـــاری اش یک کار 

اشتباه! در هر صورت وقتی 

که انتقادات به اوج می رسد 

و با شیطنت هایی هم همراه 

می شود، ممکن است این 

موضوع بـــا تغییراتی هم 

همراه باشد. 

ازانتخابمنصوریان

پشیماننیستید؟

ما تحت هیچ شرایطی 

از انتخـــاب منصوریان 

پشیمان نیستیم و آینده هم این موضوع را اثبات 

خواهـــد کرد. بالاخره او برعکس خیلی از مربیان، 

تیم در مشتش هست و با بچه ها دوستی با فاصله 

و منطقی دارد و از دانش خوبی هم بهره مند است و 

لیگ ایران را هم خیلی خوب می شناسد. 

نمازیدرمصاحبهبا»فرهیختگان«گفتهبود

درذوبآهنفقطسعیدآذریپشتمنبودو

بهنوعیگفتکهمنصوریانبالابیهیاتمدیره

سرمربیذوبآهنشد.

در قبال حمایت از نمازی وظیفه ام را انجام دادم. 

نمی خواهم پاســـخگوی این صحبت ها باشم اما 

اینکـــه منصوریان با لابی هیات مدیره آمد را قبول 

ندارم. کمااینکه وقتی نمازی را هم آوردیم، گفتند 

پدرش با فلانی دوست بود و از این صحبت ها. 

البتهدرقبالسایرمربیانهمنشاندادهبودید

کهبهخوبیازآنهاحمایتمیکنید.

دقیقـــا؛ اما دربـــاره نمازی قضیـــه ای که کاملا 

متفاوت بود، شیطنت هایی بود که صورت گرفت 

و به خصـــوص این موضوع که او در آمریکا زندگی 

می کرد، باعث شـــد تا در برخی تصمیم گیری ها 

تاثیرگذار باشد. باز هم تاکید می کنم که همه اینها 

شـــیطنت هایی بود که از سوی برخی آدم ها که از 

مجموعه ذوب آهن کنار گذاشته بودیم و به دنبال 

منافع و ســـودجویی های شخصی بودند، انجام 

شـــد و آنها نیات خـــود را در گروه ها و کانال ها در 

فضای مجازی پیش برده و این موضوع، این قضیه 

را تشدید کرد. 

البتهنمـــازیگفتکهیکبازیکندرترکیب

ذوبآهنکمکاریمیکند.

این موضوع فنی هست و من تشخیص نمی دهم. 

اما هیچ بازیکنی حاضر نیســـت شرافتش را زیر پا 

بگذارد، به خصوص بازیکنانی که اسم و رسم دارند. 

بعد هم اگر بازیکنی کم کاری می کند مربی می تواند 

او را بیرون بگذارد. نمی تواند بگوید ایکس کم کاری 

می کند و هر بازی هم او در ترکیب باشد!

داستانرشیدمظاهریبهکجارسید؟میماند

یاازذوبآهنخواهدرفت؟

رشید با ما قرارداد دارد و هیچ جا هم نمی رود. 

پساینکهنیمفصـــلدومجایگزینبیرانوند

میشودهمشایعهاست؟

روی چه اساسی؟ رشید تمام وجودش را برای تیم 

ما می گذارد و در دیدار با پرســـپولیس هم بهترین 

بازیکن میدان بود. او جزء ارزشمندترین بازیکنان 

ذوب آهن است و در موفقیت های چند سال اخیر 

این تیم نقش ویژه ای داشـــته و تا آخر فصل با ما 

قرارداد دارد و هیچ جایی نمی رود. 

اینکهگفتهمیشودمنصوریاناعلامکردهدر

نیمفصلبرایاینکهاستقلالتضعیفنشوداز

اینتیمبازیکننخواهیمگرفت،چقدرصحت

دارد؟

این مسائل از کجا مطرح می شود؟

رســـانههادرچندروزاخیررویاینموضوع

مانورزیادیدادند.

من چنین چیزی نشنیده ام. 

پسشایدحسینیوتبریزینیمفصلدومبه

ذوبآهنبیایند؟

قدم شان روی چشم! اما آنها با استقلال قرارداد دارند 

و نمی دانم این مسائل را چرا مطرح می کنند. این 

موضوعات در ید قدرت سرمربی تیم به شمار می رود 

و اینکه چه بازیکنی را می خواهیم و نمی خواهیم 

اصلا وظیفه من نیســـت در این خصوص صحبت 

کنم. سرمربی باید تصمیم بگیرد که چه بازیکنی را 

می خواهد و چه بازیکنی را نمی خواهد. به طوری که 

همین بازیکنانی هم که الان در ذوب آهن هستند 

یا حتی آنهایی که از این تیم رفتند با درخواســـت 

رسمی و کتبی نمازی درخصوص شان اقدام شد. 

البته در زمان مربیان قبلی نیز همین سیستم همواره 

در ذوب آهن پیاده می شـــد. به  این  شکل نیست 

که این طور اقدامات به صورت شـــفاهی یا زبانی 

انجام شود. 

فعلاهممکاتبهایباباشـــگاهاستقلالبرای

جذببازیکنازاینتیمنداشتهاید؟

هنوز به مسابقه آخر خود نرسیده ایم، ضمن اینکه 

منصوریان نیز لیست ورودی و خروجی به ما نداده 

است. در این خصوص وی باید نقاط ضعف و قوت 

تیم را بررسی کرده و باید جلسات هماهنگی در این 

زمینه در آینده داشته باشیم. 

نیمفصلدومذوبآهنبهلیگبرتربرمیگردد؟

ما جایی نرفته ایم که برگردیم! ما در لیگ هستیم و 

با قدرت هم به کارمان ادامه می دهیم. یک مقدار 

جایگاه مان متغیر شده و مطمئنم که این شرایط را 

مثل پنج سال گذشته پشت سر می گذاریم. پارسال 

هم در آزادی چهار گل از پرســـپولیس خوردیم و 

از ســـوی دیگر بازی های خوبی هم انجام دادیم. 

این اتفاقات برای ذوب آهن افتاده و باز هم خواهد 

افتاد اما نکته اساســـی این است که ما باید نگاه 

سهامداران مان به باشگاه داری تغییر کند. 

بهآسیاامیدوارید؟

آسیا؟ به آمریکا و حتی اروپا هم امیدواریم!

عالیشاه:الانزمانمناسبیبرایتغییراتمدیریتینیست

 پرسپولیس- سپاهان امسال 

از همیشه حساس تر است
پرســـپولیساینروزهادرگیرتغییـــراتمدیریتیبهخاطر

قانونمنعبهکارگیریمدیرانبازنشستهاست؛گرشاسبی

بلاتکلیفماندهودرحالیکارهایباشگاهراانجاممیدهد

کهکسینمیدانداومدیرپرسپولیسمحسوبمیشودیا

خیر،چراکهاستعفاهمنکردهاست.بازیکنانپرسپولیساما

درروزهایاخیرحمایتقاطعیازویداشـــتندوامیدوارند

راهحلیپیداشودکهگرشاسبیماندنیشود.گفتوگوی

»فرهیختگان«باامیدعالیشـــاهدراینخصوصوهمچنین

درموردبازیامروزباسپاهانرابخوانید.

دربارهاحتمالتغییراتمدیریتیدرباشگاهچهنظریداری؟

نمی دانیم چرا این اتفاق افتاده اســـت. درحالی که همه در بحث 

مدیریت دنبال ثبات هستند و یکی از علت های موفقیت، ثبات 

مدیریت عنوان می شود ولی حالا که تیم ما موفق شده این مسائل 

رخ داده و دلیلش مشخص نیست. 

بههرحالبایدبهقوانیناحترامگذاشت!

بله، اما برای اعمال قانون هم همیشـــه باید اســـتثنائات درنظر 

گرفته شوند. الان واقعا زمان مناسبی برای تغییرات مدیریتی در 

پرسپولیس نیست. 

بازیکنانپرسپولیسحمایتقاطعیازگرشاسبیداشتندو

دارند.دلیلشچیست؟

برای اینکه مدیر موفقی اســـت. بارها مشکلات مالی داشتیم اما 

به خاطر صداقت گرشاسبی اعتراض نکردیم چون می دانستیم 

به خاطر بدهی های گذشته مجبور بوده هزینه کند و صداقت او 

برای ما مشخص بود. ما نیاز به آرامش داریم. تا اینجا با سختی های 

زیادی جنگیدیم، به فینال آسیا رسیدیم و در لیگ نباختیم. انتظار 

داریم اگر قرار اســـت کمک مان نکننـــد چوپ هم لای چرخ تیم 

نگذارند. امیدوارم راه حلی باشد که تیم ما ضرر نکند. 

بازیامروزباسپاهانراچطورارزیابیمیکنی؟

این بازی در سال های اخیر همیشه مهم بوده اما امسال شرایط 

دو تیم متفاوت است. هر دو مدعی هستند کادر فنی و بازیکنان 

خوبی دارند و بازی حساسیت بالایی دارد. هم ما به سه امتیاز این 

دیدار نیاز داریم هم آنها و معتقدم هر تیمی بتواند برنده شود شانس 

قهرمانی اش بیشتر می شود. 

کدامتیمهارامدعیقهرمانیمیدانی؟

در کنار ما و سپاهان، پدیده هم گزینه قهرمانی است و با احترام 

به دیگر تیم ها ما مثلث قهرمانی هســـتیم. کار ســـختی داریم و 

مشکلات هم که زیاد است اما تلاش می کنیم برای سومین سال 

متوالی قهرمان شویم. 
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عالیشاه:الانزمانمناسبیبرایتغییراتمدیریتینیست

پرسپولیس- سپاهان امسال 
از همیشه حساس تر است

خبراحتمالتعلیقفوتبالچرامنتشرشد؟

جنگ روانی برای جلسه سازمان بازرسی؟!

معادلاتجدیدپیشرویگوششکستهها

چند مداله ها به دنبال جانشینی خادم!
طاهری:خوشحالمکهتمریناتمباباقرینتیجهداد

ظهور یک پدیده در استقلال 

مظاهری ارزش زیادی دارد، او را به پرسپولیس نمی دهیم

از انتخاب منصوریان پشیمان نیستیم، با لابی هیات مدیره نیامد

آذری: نشنیده ام منصوریان استقلالی ها را نخواهد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار
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